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 Protokół  nr XXV/2016 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 
odbytej w dniu 29 czerwca  2016 r. 

w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:02 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
13-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Inspektor ds. ochrony środowiska – Łukasz Jędrasiak 
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2016-2023, 

3) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 

4) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

5) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, 

6) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi,  

7) rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad XXV Sesji Rady Gminy. 
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Głos zabrał Radny Zalewski, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

Sprawozdanie z ostatniego posiedzenia SP ZOZ w Kępnie.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, iż w/w sprawozdanie będzie można omówić  

w punkcie 8 - Wolne wnioski i informacje.  

Wobec powyższego, poddano pod głosowanie proponowany porządek obrad.  
Za porządkiem obrad głosowało 13-stu radnych jednogłośnie.  
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXIV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 
do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 
protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 
powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 13-stu radnych jednogłośnie 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu a następnie odczytał 
pismo od Poseł Andżeliki Możdżanowskiej w sprawie etapu budowy obwodnicy, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od  8.06.2016 r. do 29.06.2016 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

1) Nr XXV/98/2016 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 
2016 rok  
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetu Gminy Łęka Opatowska, które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy: „Pragnę zaznaczyć, że te 12 tyś. zł.  

dla powiatu  za zajęcie pasa drogowego to jest dosyć spora kwota. To jest opłata ponad 100 

zł. za metr. Myślę, że można by wystosować pismo aby zmniejszyć tą opłatę. Sądzę, że Pan 

Wójt jak i radni poparli by ten pomysł”.  

  

Radny Gąszczak: „Zajmowaliśmy się tym tematem, ta opłata została wprowadzona 

wcześniej w poprzedniej kadencji po to aby powiat mógł uzyskać pewne środki gdy wchodził 

projekt szybkiego internetu. Tematem  tym chcemy się zająć, takie są przymiarki jak się 

skończy realizacja projektu”.  

 



str. 3 
 

Wójt Gminy: „Cieszy mnie deklaracja Radnego Powiatowego bo nie ukrywam rozważaliśmy 

to na ostatniej komisji. Rzeczywistość jest taka, że do wszelkich wspólnych inwestycji 

dodajemy i jesteśmy otwarci na współpracę. Natomiast kwestia np. nitki wodociągowej tam 

gdzie mogliśmy, szliśmy poprzez grunty lokalne zgodnie z zapisem notarialnym itd. 

Natomiast tam gdzie nie możemy patrząc w perspektywie np. naszej przyszłej kanalizacji to 

musimy opłaty pokryć. Pytanie jakby to miało się przekładać, nasza stawka jak i sąsiednich 

gmin jest podobna 40-60 zł. za 1 m. w Starostwie jest 125 zł”. 

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/98/2016 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok  
 
 
2) Nr XXV/99/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2016-2023, 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2016-2023, które stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu.   

  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/99/2016 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016-2023, 

 

3) Nr XXV/100/2016 w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział: „Projekt w/w uchwały był omówiony przez Panią 

Inspektor Annę Pilarek, na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji która wskazała wszystkie 

kierunki którymi powinniśmy podążać. Wspólnie podchodząc do budżetu na 2017 rok 

chciałbym móc z Wysoką Radą zadecydować o kwestiach związanych z aktualizacją 

studium i planów, które są niezmiernie ważne i istotne dla dalszego rozwoju gminy Łęka 

Opatowska, biorąc pod uwagę poszczególnych inwestorów budujących jak i tych którzy mają 

związane z Gminą Łęka Opatowska szersze plany w kontekście działalności gospodarczej”.    

  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/100/2016 w sprawie 
aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Łęka 
Opatowska, 
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4) Nr XXV/101/2016 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 
 
Głos zabrał Inspektor ds. ochrony środowiska Łukasz Jędrasiak, który powiedział iż projekt 

w/w uchwały był omówiony na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy 

w dniu 22 czerwca 2016r. na którym był pozytywnie zaopiniowany, następnie odczytał 

uzasadnienie do uchwały, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Głos zabrał Wójt Gminy: „Tak jak tutaj Pan Inspektor powiedział pewne rzeczy wymagają 

poprawek już teraz. Na tę chwilę te zmiany drobne będą udostępnione na stronie 

internetowej gminy i nie ukrywam konkretnie kwestia zmiany tej deklaracji dotyczy 

wszystkich, którzy mieli jeszcze tą stawkę 9 zł. aby do końca lipca zwrócili się do Urzędu 

Gminy i stosowną deklarację od nowa wypełnili, nie dotyczy to dużych zmian. Jeśli Wysoka 

Rada się zgodzi w kwestii dot. opłat od mieszkańców, wyjście naprzeciw rodzinom 

wielodzietnym czyli zastosowanie np. Karty Dużej Rodziny, to wszystko na przestrzeni 

czasu, który przed  nami nastąpi. I stosowne zmiany, które podejmie Rada wejdą od 1 

stycznia 2017 r. I będziemy starać się aby opłaty nie wzrastały albo wzrastały minimalnie ale 

chcielibyśmy doprowadzić do sytuacji aby opłaty były wnoszone przez wszystkich 

mieszkańców”.  

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/101/2016 w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości, 
 
5) Nr XXV/102/2016 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów, 
 
Głos zabrał Inspektor ds. ochrony środowiska Łukasz Jędrasiak, który powiedział iż projekt 

w/w uchwały był omówiony na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy 

w dniu 22 czerwca 2016r. na którym projekt był pozytywnie zaopiniowany, następnie odczytał 

uzasadnienie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/102/2016 w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
 
6) Nr XXV/103/2016 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi,  
 
Głos zabrał Inspektor ds. ochrony środowiska Łukasz Jędrasiak, który powiedział iż projekt 

w/w uchwały był omówiony na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy 

w dniu 22 czerwca 2016r. na którym projekt był pozytywnie zaopiniowany, następnie odczytał 

uzasadnienie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
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Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który skierował apel do wszystkich mieszkańców 

odnośnie odbioru segregowanych śmieci: „Jeszcze w miesiącu lipcu odbiory śmieci będą 

realizowane według takiego układu jak dotychczas. Jest ustalone w regulaminie  do czego 

gmina się zobowiązała a mianowicie obowiązują na terenie gminy, worki z logiem gminy na 

odpady suche segregowane kolor żółty, na szkło worki koloru zielonego lub pojemniki do obu 

rodzajów odpadów. Jest możliwość wydzierżawienia pojemników za opłatą. Worki można 

zakupić w Urzędzie Gminy 1 sztuka – 1 złoty. Natomiast w miesiącu sierpniu to co 

podkreślałem na Komisji tam gdzie śmieci będą w innych workach niż nasze to śmieci nie 

będą zabierane. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił aby taką informację przesłać mieszkańcom przez 

urzędową bramkę  sms.   

 

Wójt Gminy odpowiedział: „Tak zrobimy”. 

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/103/2016 w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 
7) Nr XXV/104/2016 w sprawie rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez 
gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 
 
Głos zabrał Inspektor ds. ochrony środowiska Łukasz Jędrasiak, który powiedział iż projekt 

w/w uchwały był omówiony na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy 

w dniu 22 czerwca 2016r. na którym projekt był pozytywnie zaopiniowany, następnie odczytał 

uzasadnienie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

W tym momencie wyszedł  Radny Skotnik  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXV/104/2016 w sprawie 
rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 
 
Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad. 8. Wolne wnioski i informacje 

Jako pierwszy głos zabrał Przedstawiciel SP ZOZ – Radny Zalewski, który przedstawił 
sprawozdanie z ostatniego posiedzenia SP ZOZ, które stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

Radny Rogalewski: „Na ostatniej sesji złożyłem na ręce Przedstawiciela SP ZOZ i Radnych 
Powiatowych prośbę o zapytanie się Dyrekcji Szpitala co zrobić aby polepszyć warunki 
bytowe matek z dziećmi na Oddziale dziecięcym w Kępnie. Na ten temat od Radnego a 
zarazem Przedstawiciela SP ZOZ  nie uzyskałem żadnej odpowiedzi. Czy w ogóle Pan 
przedstawił ten problem czy nie. Bo jeżeli nie to pozwolicie Panowie że sam sobie to 
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załatwię. Bo są to sprawy bardzo poważne i traktowane po macoszemu. Lepiej statystyki 
poczytać niż się sprawami, które są pilne zająć”. 

Radny Zalewski: „W tej chwili składałem sprawozdanie z ostatniego posiedzenia SP ZOZ, 
natomiast z tym co Radny Rogalewski się do mnie zwraca to oczywiście się spytałem. 
Wystarczyło żeby się Pan zapytał. Rozmawiałem z Dyrektorem Ekonomicznym i sprawa jest 
w trakcie rozwiązania”. 

Radny Powiatowy M. Kowalski: „Ja tylko chciałem dopowiedzieć w kwestii sprawozdania  z 
posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ. Jestem Członkiem Komisji Zdrowia, więc temat 
szpitala i lądowiska jest mi znany. Wczoraj usłyszeliśmy od Pana Starosty informację 
odnośnie lądowiska, że sprawa tej drugiej koncepcji dot. lokalizacji lądowiska za dworcem 
posuwa się do przodu. Nastąpiło wyłączenie, przekazanie gruntu kolejowego czyli już 
jesteśmy o krok do przodu aby to lądowisko powstało za dworcem zachodnim  ale 
oczywiście to jest kwestia otwarta. Pan Zalewski wspomniał, że do końca grudnia jest czas a 
czas nam szybko ucieka. Tu na pewno nie chodzi o to że SOR przestanie istnieć. Chodzi 
oto, iż kwestia lądowiska jest powiązana z SOR-em. W tym sensie, że lądowisko jeśli nie 
powstanie w pewnym określonym czasie to pieniądze, które były pozyskane na SOR będą 
musiały być zwrócone to jest to niebezpieczeństwo. Na pewno trzeba działać szybko i trzeba 
w tej kwestii coś zrobić. Chyba że się zmienią przepisy ale na to raczej nie ma co liczyć. 
Kwestia bloku operacyjnego jest od dłuższego czasu poruszana na komisji i jest to dość 
poważna sprawa, którą czeka szpital. Jedną rzecz trzeba podkreślić jako Rada Powiatu też 
przyjmowaliśmy sprawozdanie finansowe szpitala na sesji. Potrzeby na pewno są duże ale 
kondycja finansowa szpitala jest dobra. Czyli nie jest tak jak w innych zadłużonych 
szpitalach. To też rokuje pozytywnie. Jesteśmy powiatem ponad pięćdziesięciotysięcznym i 
ostatnim na obrzeżach Wielkopolski tak więc myślę, że będziemy robić wszystko i widać to 
po działaniach Zarządu i Rady, że idzie to w tym kierunku  żeby szpital miał coraz większy 
standard tak żeby mógł się utrzymać na rynku medycznym i funkcjonować. Myślę, że 
idziemy w dobrą stronę, że los Wieruszowa czy Sycowa już za nami a my raczej idziemy do 
przodu. Na pewno kwestia bloku operacyjnego jest dość istotna ale z tego co wiem Zarząd i 
Dyrekcja SP ZOZ podjęli już pewne kroki, działania w tym kierunku więc to wszystko razem 
na pewno zaprocentuje. To o czym Pan Zalewski również wspomniał że Wójtowie podjęli 
pewne deklaracje mniej i dalej idące nie mówię o wszystkich ale taka informacja dotarła”.  

Wójt Gminy: „ Owszem Wysokiej Radzie na jednej z komisji przedstawiłem sugestię z którą 
zwrócił się Pan Starosta mówiącą o współfinansowaniu przedsięwzięcia dot. szpitala. Jako 
Wójt Gminy utożsamiając się z powiatem kępińskim w którym jesteśmy, wierzę że te 
podejmowane próby działania będą zmierzały do tego że szpital kępiński będzie miał swoje 
miejsce na mapie obsługi medycznej mieszkańców tak powiatu kępińskiego jak i ościennych 
gmin, powiatów czy województw bo jesteśmy w tym specjalnym terenie kraju. Nie ukrywam – 
jutro mam spotkanie z Panem Starostą gdzie jednym z tematów spotkania jest kwestia 
szpitala i koncepcji współfinansowania przez samorządy gminne z terenu powiatu. Samą 
propozycję finansową związaną z budżetem czy na przyszły rok czy na dwa lata jak to 
zarząd z Panem Starostą widzą to przekażę  Państwu tak jak tylko będę miał przedstawione. 
Nie wiem czy będzie tam kwestia przeliczenia na mieszkańca czy inna koncepcja będzie 
wchodziła w grę.  

Natomiast co do sprawozdania przedstawionego przez Pana Zalewskiego to mnie osobiście 
jedna rzecz zastanawia jak to się ma, tak jak tu Radny Powiatowy zaznaczył kondycja 
finansowa szpitala jest dobra. Wspomniał Pan w zestawieniu kwestia wykonanych przez 
szpital usług jest na minusie na 719 tyś. zł. Natomiast kwestia wykonania remontów lub 
zakupów w jednym przypadku  opiewa na 36 % w drugim na 59%?  

Odnośnie zaproszeń dla Wójtów, Pan Starosta przekazał iż na posiedzeniu Rady Społecznej 
SP ZOZ będą zapraszani Wójtowie ale miejmy nadzieję, że będzie to z korzyścią dla 
przyszłości tego szpitala”. 
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Radny Zalewski: „Pominąłem ważną kwestię odnośnie szpitala w Kępnie, jeżeli spojrzymy  
procentowo jaka została w naszym szpitalu  udzielona pomoc potrzebującym i chorym to 
jeżeli chodzi o pozostałą Wielkopolskę pomijając nasz powiat to co 10-ty  pacjent był przyjęty 
nie z powiatu kępińskiego. Odnośnie pacjentów z poza Wielkopolski z innych województw to 
22,3 % czyli gdybyśmy to zsumowali to można powiedzieć, że co trzeci pacjent nie jest 
mieszkańcem powiatu kępińskiego czyli widać wyraźnie że potrzeba istnienia tego szpitala 
jest na pewno. 

Natomiast jeśli chodzi o Pana uwagę odnośnie finansów to mówiąc krótko nie ma pieniędzy 
ale pozwolę sobie zacytować końcowe zdanie z raportu - Brak wzrostu wartości, kontraktów 
z NFZ, odpowiedniego do potrzeb społeczeństwa przy jednoczesnym podnoszeniu 
wymogów kadrowych, lokalowych oraz sprzętowych, brak odpowiednich środków 
finansowych na realizację koniecznych zadań inwestycyjnych to główne problemy jakie 
napotykał SP ZOZ w Kępnie w roku 2015”. 

Radny Adamski: „Mam parę pytań, które nasunęły się mieszkańcom Opatowa wychodząc 
naprzeciw przekazuje je dalej, odnośnie drogi Trzebień Opatów czy rów w Opatowie przy tej 
drodze będzie zasypany czy nadal będzie istniał? Czy Ośrodek Zdrowia będzie funkcjonował 
od 1 lipca i co z apteką?” 

Radny Gąszczak: „Powiem krótko nie wiem co będzie z rowem to jest w projekcie określone 
Pan Wójt na pewno ma wgląd do tego. Z tego co wiem to droga tam ma być poszerzona i ma 
być ścieżka pieszo – rowerowa. Nie chcę w błąd wprowadzić. Odnośnie Rady Społecznej SP 
ZOZ nastąpią zmiany za Pana Tyrę wejdzie Pani Śniegocka”. 

Wójt Gminy – „Jeśli mogę odpowiedzieć na pierwsze pytanie skierowane do radnych 
powiatowych z tymi mieszkańcami z którymi rozmawiałem w kontekście  nitki wodociągowej 
to wiedzą, że idąc od Trzebienia patrząc ścieżka pieszo – rowerowa będzie po stronie prawej 
i po tej stronie na której są dwa budynki między Opatowem a Trzebieniem co jest widoczne 
od tamtej strony bo tam są krawężniki. Ścieżka pieszo-rowerowa będzie do zabudowań na 
wysokości domu Pana Marcina Góreckiego później przechodzi znów na drugą  stronę czyli 
lewą za wysokością Państwa Stempin obok tzw. opatowskich górek i stroną prawą kończy 
się na skrzyżowaniu z drogą powiatową ulicą Kępińską największym skrzyżowaniem  
w Opatowie. Rowy po tych częściach po których są powinny być zachowane i będę robił 
wszystko aby rzeczywiście było to należycie wykonane. 

Odnośnie apteki – Dzierżawca, który płaci dzierżawę od końca marca miał aptekę otworzyć 
na początku czerwca dziś już mamy końcówkę miesiąca. Nie wiem czy z przyczyn braku 
personelu czy z innych przyczyn na tą chwilę nie jest otwarta. Dzierżawca ponosi koszty 
wpłaca wszystko należycie. Jak tylko coś będzie więcej wiadomo natychmiast powiadomię.  

W kwestii Ośrodka Zdrowia zapewniam jednoznacznie że niestety ze względów formalnych 
w miesiącu lipcu nie uda się dokonać otwarcia ale zrobię wszystko aby w miesiącu sierpniu 
te formalności były załatwione i przychodnię otworzyć”. 

Radny Bartosik: „Czy na ulicy Brukowej będzie dokończony chodnik i kiedy?” 

Radny Gąszczak: „Chodnik będzie prawdopodobnie dokończony do końca roku. Odcinki 
chodników powiatowych w różnych miejscowościach będą zrobione jednym przetargiem 
około miesiąca listopada. Na tę chwilę jest zapewnienie, że będzie skończone ale jeszcze 
nie ma przetargu i terminu. 

Radny Rogalewski: „Wracam już po raz trzeci do tej sprawy ale muszę bo dalej wszystko stoi 
tak jak stało. Było ustalone, że Pan Wójt z pracownikami na ulicy Słonecznej po wykonaniu 
światłowodów te usterki co były przekazywane, że będą zrobione, że będzie interwencja do 
marszałka Województwa Wielkopolskiego. Na jakim etapie jest sprawa, czy są jakieś 
poczynania czy zdjęcia tych niedoróbek poszły czy to będzie kiedykolwiek zrealizowane czy 
nie bo mieszkańcy się cały czas pytają. To jest chodnik po którym mieszkańcy bardzo często 
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przechodzą bo tam jest Ośrodek Zdrowia. Wcześniej był bardzo dobrze wykonany. Po 
rozkopach związanych z przyłączem światłowodowym gdzie było to wykonane w grudniu to 
nie jest zrobione tak jak być powinno”.    

Następnie spytał o przetarg na  kanalizację na ulicy Jasnej, który ma się rozstrzygnąć 4 lipca 
br. czy jest zainteresowanie tym przetargiem czy nie? oraz spytał również co ustalono w 
sprawie mieszkańca gminy, który wybudował dom na działce rodziców, gdzie nie ma 
przyłącza wody  a chciałby się wprowadzić, czy jest to realne żeby pomóc temu 
mieszkańcowi. Idąc dalej spytał o mieszkańca ulicy Słonecznej, którego drzewo wchodzi 
gałęziami na teren chodnika i drogi, które zagraża bezpieczeństwu w ruchu pieszo-
drogowym”. 

Wójt Gminy: „Jeśli chodzi o ulicę Słoneczną kwestia  kostki brukowej i niedoróbek ta 
inwestycja w całości nie jest jeszcze oddana. My robimy wszystko w naszej mocy aby 
skutecznie i korzystnie realizować  inwestycje. Natomiast jest to niezmiernie trudne i ciężkie. 
Związane to jest ze zmianą podwykonawcy. Myśmy jako Gmina nie mieli na to wpływu. Pan 
pozwoli że na następnej sesji będę starał się uzyskać odpowiedź w Urzędzie 
Marszałkowskim czy w ogóle ktokolwiek w najbliższym czasie pochyli się nad tą sprawą i 
Pana poinformuję. 

Odnośnie ulicy Jasnej, jest termin do 4.07. br. nie przetargu tylko zapytania ofertowego i nie 
zdradzę żadnej tajemnicy więc jeśli Pan pozwoli jak  będzie po rozstrzygnięciu to dam 
odpowiedź.   

Jeśli chodzi o mieszkańca tzw. Trzech Chałup bo o nim rozmawiamy miałem przyjemność 
rozmowy bezpośrednio z właścicielem posesji. Jestem w stałym kontakcie jak tylko Pan 
pozwoli znajdziemy środki w tym budżecie, które pozwolą aby pochylić się nad tą sprawą to 
zrobimy bo tam potrzebny jest projekt. Co innego dobudowa krótkiej nitki wodociągowej do 
posesji co innego dobudowa nitki wodociągowej do cmentarza w Łęce Opatowskiej. To są 
dwie rzeczy skumulowane i chciałbym w tym kierunku zmierzać aby rzeczywiście móc w 
miesiącu wrześniu na koniec sierpnia do pewnych rzeczy się pochylić o ile pozwolą środki 
finansowe.  

Odnośnie trzeciej kwestii dot. ulicy Słonecznej i gałęzi sprawa była ofotografowana i jest  
w trakcie realizacji”. 

Radny Rogalewski: „W kwestii formalnej dziękuję za to, że Pan rozmawia z mieszkańcami, 
przekazuje i pytam po prostu żeby wiedzieli na czym stoją. Wiem, że to nie jest takie proste 
to są inwestycje, plany itd. że nie jest to czasem łatwo rozwikłać. Dziękuję za odpowiedzi 
przekażę je dalej mieszkańcom”. 

Następnie Wójt Gminy przedstawił harmonogram imprez organizowanych przez Gminę Łęka 
Opatowska w sezonie letnim, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Idąc dalej Wójt poprosił aby Sołtysi i Radni pozostali na sali  po posiedzeniu sesji.  

Następnie Radny Adamski zaprosił wszystkich na Dni Gminy Łęka Opatowska, które odbędą 
się 17-18 lipca br. na boisku w Opatowie. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad 

Ad.9 . Zakończenie obrad XXV Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14:30 zamknął 
obrady XXV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                     /-/Michał Jerczyński 


